
 

 

Røjlevangens Grundejerforening – Bestyrelsesmøde 

Mandag den 20.Februar kl. 19. 

Sted: Røjlevangen 116. 

 

Dagsorden: 

1. Godkendelse af dagsordenen 

2. Valg af referent: Katrine  

3. Orientering fra Martin 

a. Mit id-erhverv – vi er gået over på Mit ID erhverv, der er kommet nye regler og kører over 

Martins MitID 

b. Deklarationerne er blive gennemgået og sendt til tinglysning 

c. Opfølgning på gf – referatet skal underskrives af bestyrelsen  

4. Regnskabet 2022 
a. regnskabet er afleveret til revisorerne 

5. Generalforsamlingen april – Onsdag den 26. april kl. 18-22. 

a. Diverse arbejdsopgaver fordeles 

b. Dirigent (efterlyses på mail op til GF) 

c. Referent (efterlyses på mail op til GF) 

d. Indbrudssikring – besøg af konsulent, hvis vi vurderer at der er tid? 

e. Martin undersøger om der kan komme én, og fortælle det er en god ide at nedlægge 

antenneforeningen og præsenterer fibernet 

i. Én fra TDC eller måske Anders  

6. Udmeldinger af antenneforeningen pr. 31.12.2023 

7.  Antenneforeningen 

a. Udmelding og lukning af antenneforening er opsigelse af både av-vision og antennen  

8. Opkørsler (udskiftning til Herregårdssteen, Holmesten eller grædarmering) 

a. Hvad er planen? Vi er ved at opspare pengene via vejfonden  

i. Baunevej er første vej til at få udskiftet opkørslerne  

ii. Der skal findes et brolægger- eller anlægsfirma – der skal indhentes 3 tilbud 

1. Martin kontakter Kasper Korre, Bjarne indhenter tilbud  

9. El-nettets kapacitet 

a. Konsekvensen af flere og flere får el-ladestandere til el-biler 

b. Bjarne ringer til Radius igen og forklare vores bekymring igen   

10. Fællesarealer 

a. Legepladsudvalget 

i. Martin undersøger om vi selv skal kontakte kommunen for kontrol af legepladsen  

ii. Sandra finder check-liste  

iii. Simone, vil du gennemgå legepladsen én gang i kvartalet?   

iv. De høje grantræer ved legepladsen – de trænger til at blive beskåret/skæres ned – 

der indhentes tilbud  

i. Grønt område ved Sydskellet – Anders gør noget ved det – Sandra snakker med 

Anders om planteplanerne 



 

 

ii. Hækken ind mod nr. 80 – indhent til tilbud fra Brian og forslå nr. 80, at vi splitter 

regningen  

iii. Brian flytter bedet over foran transformeren  

iv. Bedet for enden af Baunevej op mod cykelsti – de vil gerne have omlagt det fra flis 

til skæver – Martin spørger om de selv kan ordne det med budget fra bestyrelsen –

ellers finder vi en løsning…   

• Årsplan for 2023 

a. Fælles dag? Vi ser det lige om der er opgaver nok… måske til september  

 

• evt. 

• Næste møde 

a. Vi ser på om det er nødvendigt inden næste GF  

b. Hold øje med mail ift. forberedelser til GF 

 

 


